
Verben ser, estar, hay

Ser (att vara) Estar (att vara)

Dvs, vad någon/något är Dvs, hur någon/något är

soy estoy

eres estás

Sonja es artista es está Ari está enfermo

samos estamos

sois estáis

son están

Heidi y Johanna son Alemania,
(Heidi och Johanna kommer

från Tyskland)

dvs, var något kommer från dvs, något är beläget , pero ahora están en Suecia.
(, men nu är de i Sverige.)

Hay är den obestämda böjningsformen av verbet haber (att vara, att ha). Det betyder det finns eller det existerar och kan följas av
substantiv i singular eller plural utan att ändra form. Dess placering är även ganska flexibel.

Sólo hay un cine en esta ciudad. Det finns bara en bio i den här stan.

Hay muchos libros en la estantería. Det finns massor av böcker på hyllan.

¿Hay algún problema? Är det något problem?

En esta aula no hay sillas. Det finns inga stolar i det här klassrummet 


	Verben ser, estar, hay

